
Schick: Jestem dziewiątką, ale mogę grać na boku

News - ASRoma.pl

Patrik Schick udzielił pierwszego wywiadu jako piłkarz Giallorossich,

odpowiadając na pytania dla oficjalnego portalu Giallorossich.

Jak się czujesz fizycznie?

- Czuję się dobrze, nie mogę się doczekać treningów z drużyną i przygotowań do

najbliższych meczów.

To było ciężkie lato...

- Dla mnie Roma jest dobrym zespołem, ważnym. Cenię trenera i jego system gry.

Uważam, że to dla mnie idealny wybór.

Wczoraj poczułeś po raz pierwszy ciepło kibiców Romy: spodziewałeś się

tego?

- Nie spodziewałem się takiego przyjęcia, nigdy nie przeżyłem i nie widziałem

czegoś takiego: to było naprawdę niesamowite!

Wydaje się, że posiadasz odpowiednie cechy, aby grać na różnych

pozycjach w ataku: jest tak?

- Jestem lewonożny, ale czuję się dobrze także na prawym skrzydle. Preferuję rolę

dziewiątki, środkowego napastnika, ale mogę grać też na boku.

Masz przekaz dla kibiców Romy?

- Pewnie, chcę ich przede wszystkim pozdrowić. Cześć wszystkim, forza Roma!
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